
Protokół Nr 63/2023 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 z dnia 27 czerwca 2023 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Wypracowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) rozpatrzenia petycji z dnia 27 kwietnia 2023 r.  

2) rozpatrzenia petycji z dnia 2 maja 2023 r. 

4. Wolne wnioski 
 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz. Powitał członków komisji, 

pracowników urzędu oraz gości. 

 

Do pkt 2  

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił porządek posiedzenia. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Do pkt 3 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji z dnia 27 kwietnia 2023 r. : Rada Miejska w Gołdapi, po zapoznaniu się ze stanowiskiem Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Gołdapi, pozostawia petycję z dnia 27 kwietnia 2023 r. w sprawie 

obszaru Gołdapskiej Strugi  bez rozpatrzenia. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały  

w sprawie pozostawienia petycji z dnia 27 kwietnia 2023 r. bez rozpatrzenia. 

Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 3 za przyjęli przedstawiony projekt 

uchwały.  

 

Do pkt 4 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji z dnia 2 maja 2023 r. : Rada Miejska  w Gołdapi uznaje się za niewłaściwą do rozpatrzenia petycji  

z dnia 2 maja 2023 r. w sprawie podjęcia działań w kierunku remontu budynku na ul. Kościuszki i postanawia 

przekazać petycję organowi właściwemu tj. Burmistrzowi Gołdapi celem rozpatrzenia, 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały  

w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 2 maja 2023 r. 
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 3 za przyjęli przedstawiony projekt 

uchwały.  

Do pkt 5 

Brak wolnych wniosków 

 

 

Na tym zakończono posiedzenie.  

 

 

 

       Protokołowała       Przewodniczący Komisji 

     Katarzyna Krusznis         Zbigniew Makarewicz 


